
T.C.
POLATLI BELEDİYE BAŞKANLIĞI

MECLİS KARARI

KARAR NO : 2021/109 DAİRESİ : YAZI İŞLERİ MÜDÜRLÜĞÜ
KARAR TARİHİ : 02.08.2021 BİRİMİ :
EVRAK NO : KONUSU : KANUNİ TOPLANTI
GELİŞ TARİHİ : 02.08.2021 SAATİ : 18:00
DÖNEM : 2021 /8 BİRLEŞİM : 1
OTURUM : 1

Sayfa 1

T O P L A N T I Y A   K A T I L A N L A R
MÜRSEL YILDIZKAYA, MEHMET ÜÇÖZ, METİN TULĞAY, MEHMET ALİ TALAY, SERPİL ÖZTÜRK, METİN BAYSAR,
SALİH TEKELİ, RAMAZAN EVCİ, FERRUH ŞİMŞEK, İSMAİL BOZDAĞ, CEMAL ÖZALP, TOLGAHAN GENÇ, FATMA
ERTEN, KÜRŞAT ERTURUN (), MURAT DENİZ, ALAATTİN LİMAN, SEDA AŞIBOL, OSMAN KABAKÇI, MUSTAFA
AKKAYA, SELAMİ OVACIK, İHSAN ŞIRACI, ÖZCAN ŞEKER, ZEKİ TARHAN, YÜKSEL YANMAZ, ÖZCAN KÖKLÜ,
ADNAN SEZGİN, AYLA KANDEMİR

T O P L A N T I Y A   K A T I L M A Y A N L A R
ZEKAYİ KAYA, İSMAİL HAKKI AKGÖK, CANAN TÜRKER, ŞAH İSMAİL TETİK, AYKUT GÜNEY

K A R A R Ö Z E T İ
KANUNİ TOPLANTI

M E C L İ S   K A R A R I

MECLİS BAŞKANI MÜRSEL YILDIZKAYA: Kıymetli belediye meclisi üyesi arkadaşlarım,  değerli çalışma
arkadaşlarım, kıymetli basın mensupları, hepinizi saygıyla selamlıyorum. 2021 yılı Ağustos ayı olağan toplantı dönemi
birinci birleşim birinci oturumunu açıyorum. Dedi. 

İSİM OLARAK YOKLAMA YAPILIP EKSERİYETİN MEVCUT OLDUĞU ANLAŞILDIĞINDAN MAZERET
DİLEKÇESİNİN OKUNMASINA GEÇİLDİ. 

GÜNDEMİN BİRİNCİ MADDESİNİN MÜZAKERESİNE GEÇİLDİ.
      
        Belediyesi Meclis Başkanlığına Polatlı; Belediye meclisimizin bugünkü toplantısına şehir dışında olmam nedeniyle
katılamayacağım. Mazeretimin kabulünü saygıyla arz ederim. 02.08.2021 Aykut GÜNEY Belediye Meclis Üyesi 

Şeklindeki mazeret dilekçesi aynen meclise okunduktan sonra mazeret dilekçesinin kabulü oya sunuldu. Yapılan oylama
neticesinde;

AYKUT GÜNEY’İN MAZERET DİLEKÇESİNİN KABULÜNE OY BİRLİĞİ İLE KARAR VERİLDİ. 

         Belediyesi Meclis Başkanlığına Polatlı; Belediye meclisimizin bugünkü toplantısına şehir dışında olmam nedeniyle
katılamayacağım. Mazeretimin kabulünü saygıyla arz ederim. 02.08.2021 Zekayi KAYA  Belediye Meclis Üyesi 

Şeklindeki mazeret dilekçesi aynen meclise okunduktan sonra mazeret dilekçesinin kabulü oya sunuldu. Yapılan oylama
neticesinde;

ZEKAYİ KAYA’NIN MAZERET DİLEKÇESİNİN KABULÜNE OY BİRLİĞİ İLE KARAR VERİLDİ. 

        Belediyesi Meclis Başkanlığına Polatlı; Belediye meclisimizin bugünkü toplantısına şehir dışında olmam nedeniyle
katılamayacağım. Mazeretimin kabulünü saygıyla arz ederim. 02.08.2021 İsmail Hakkı AKGÖK Belediye Meclis Üyesi 

Şeklindeki mazeret dilekçesi aynen meclise okunduktan sonra mazeret dilekçesinin kabulü oya sunuldu. Yapılan oylama
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neticesinde;

İSMAİL HAKKI AKGÖK’ÜN MAZERET DİLEKÇESİNİN KABULÜNE OY BİRLİĞİ İLE KARAR
VERİLDİ. 

          Polatlı Belediyesi Meclis Başkanlığına; Mazeretim nedeniyle 02.08.2021 tarihinde yapılacak olan Meclis
toplantısına katılamayacağım bilginize arz ederim. 02.08.2021 Canan TÜRKER CHP Belediye Meclis Üyesi 

Şeklindeki mazeret dilekçesi aynen meclise okunduktan sonra mazeret dilekçesinin kabulü oya sunuldu. Yapılan oylama
neticesinde;

CANAN TÜRKER’İN MAZERET DİLEKÇESİNİN KABULÜNE OY BİRLİĞİ İLE KARAR VERİLDİ. 

          Polatlı Belediyesi Meclis Başkanlığına; Mazeretim nedeniyle 02.08.2021 tarihinde yapılacak olan Meclis
toplantısına katılamayacağım bilginize arz ederim. 02.08.2021 Şah İsmail TETİK CHP Belediye Meclis Üyesi 

Şeklindeki mazeret dilekçesi aynen meclise okunduktan sonra mazeret dilekçesinin kabulü oya sunuldu. Yapılan oylama
neticesinde;

ŞAH İSMAİL TETİK’İN MAZERET DİLEKÇESİNİN KABULÜNE OY BİRLİĞİ İLE KARAR VERİLDİ. 

MÜRSEL YILDIZKAYA
MECLİS BAŞKANI

TOLGAHAN GENÇ
MECLİS KATİBİ

SEDA AŞIBOL
MECLİS KATİBİ
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MECLİS KARARI

KARAR NO : 2021/110 DAİRESİ : YAZI İŞLERİ MÜDÜRLÜĞÜ
KARAR TARİHİ : 02.08.2021 BİRİMİ :
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Sayfa 1

T O P L A N T I Y A   K A T I L A N L A R
MÜRSEL YILDIZKAYA, MEHMET ÜÇÖZ, METİN TULĞAY, MEHMET ALİ TALAY, SERPİL ÖZTÜRK, METİN BAYSAR,
SALİH TEKELİ, RAMAZAN EVCİ, FERRUH ŞİMŞEK, İSMAİL BOZDAĞ, CEMAL ÖZALP, TOLGAHAN GENÇ, FATMA
ERTEN, KÜRŞAT ERTURUN (), MURAT DENİZ, ALAATTİN LİMAN, SEDA AŞIBOL, OSMAN KABAKÇI, MUSTAFA
AKKAYA, SELAMİ OVACIK, İHSAN ŞIRACI, ÖZCAN ŞEKER, ZEKİ TARHAN, YÜKSEL YANMAZ, ÖZCAN KÖKLÜ,
ADNAN SEZGİN, AYLA KANDEMİR

T O P L A N T I Y A   K A T I L M A Y A N L A R
ZEKAYİ KAYA, İSMAİL HAKKI AKGÖK, CANAN TÜRKER, ŞAH İSMAİL TETİK, AYKUT GÜNEY

K A R A R Ö Z E T İ
Müşterek Önerge

M E C L İ S   K A R A R I
GÜNDEMİN ONBİRİNCİ MADDESİNİN MÜZAKERESİNE GEÇİLDİ.
MECLİS BAŞKANI MÜRSEL YILDIZKAYA: Kırsal Kalkınma ve Tarım Komisyonuna havale olunan Lavanta
Yetiştiriciliği ile ilgili müşterek önergenin müzakeresi. Dedi.
KIRSAL KALKINMA VE TARIM VE TARIM KOMİSYONUNUN 28.07.2021 TARİHLİ KOMİSYON RAPORU
KOMİSYON ÜYESİ METİN TULĞAY TARAFINDAN;

KONU: Müşterek Önerge(Lavanta Yetiştiriciliği) 
          Belediyemiz Meclisinin 01.07.2021 tarihli meclis toplantısında gündeme alınan Belediyemiz Meclis Üyeleri Fatma
ERTEN, Zekayi KAYA, Alattin LİMAN, Seda AŞIBOL, Murat DENİZ ve İsmail Hakkı AKGÖK’ün ilçemiz kırsal
mahallelerinde lavanta bitkisi yetiştiriciliği ile ilgili komisyonumuzun 28.07.2021 tarihli toplantısında görüşülerek;
         İlçemiz iklim ve toprak yapısı nedeni ile lavanta bitkisi yetiştiriciliğine uygun olup, belediyemiz tarafından
çalışmaları devam eden projelerde uygun olan alanlarda lavanta bitkisi ekimin yapılması ve bölge halkına lavanta bitkisi
yetiştiriciliği ile ilgili çalışmalar yapılmasına oy birliği ile karar verilmiştir. 
         Meclisin takdir ve tasviplerine arz olunur. 
KOMİSYON ÜYELERİ; 
Metin TULĞAY(İmzalı), Seda AŞIBOL(İmzalı), Zekayi KAYA(İmzalı), Ferruh ŞİMŞEK(İmzalı), Özcan
KÖKLÜ(İmzalı)
Aynen meclise okunduktan sonra komisyon raporu müzakereye açıldı. Komisyondan geldiği şekilde kabulü oya sunuldu.
Yapılan oylama neticesinde;
KOMİSYONDAN GELDİĞİ ŞEKİLDE; 
İLÇEMİZ İKLİM VE TOPRAK YAPISI NEDENİ İLE LAVANTA BİTKİSİ YETİŞTİRİCİLİĞİNE UYGUN
OLUP, BELEDİYEMİZ TARAFINDAN ÇALIŞMALARI DEVAM EDEN PROJELERDE UYGUN OLAN
ALANLARDA LAVANTA BİTKİSİ EKİMİN YAPILMASI VE BÖLGE HALKINA LAVANTA BİTKİSİ
YETİŞTİRİCİLİĞİ İLE İLGİLİ ÇALIŞMALAR YAPILMASINA OY BİRLİĞİ İLE KARAR VERİLDİ. 

MÜRSEL YILDIZKAYA
MECLİS BAŞKANI

TOLGAHAN GENÇ
MECLİS KATİBİ

SEDA AŞIBOL
MECLİS KATİBİ


